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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:1114 Vindkraftens skadeverkningar på landsbygden

Klyftan mellan stad och land är i dag en stor klassfråga. Ofta ser vi hur 
landsbygden och dess befolkning får betala priset för städernas idéer och 
ambitioner. Det gäller bland annat energiförsörjning, livsmedelsproduktion, 
infrastruktur och klimatsatsningar. Framför allt Norrland är särskilt utsatt på 
grund av de resurser som finns att nyttja och de långa avstånden till 
storstäderna, vilket innebär att resten av Sverige inte behöver påverkas av 
konsekvenserna.

Utbyggnaden av storskalig vindkraft innebär enorma konsekvenser för 
landsbygdens befolkning. Den medför en risk att värdet på tomter och marker 
som ligger i närheten av vindkraftsparker minskar drastiskt och kan därmed 
söndra en familjs ekonomi. Ofta är bostaden och tomten de största ekonomiska 
tillgångarna hos landsbygdens befolkning. När omgivningen ändras negativt i 
så stor utsträckning som vindkraftsparker medför, rasar ofta fastigheten i värde 
och gör den näst intill osäljbar. I förlängningen innebär det också att den lokala 
ortens invånarantal riskerar att minska och den regionala utvecklingen påverkas 
negativt.

Med tanke på ambitionerna med utbyggnad av storskalig vindkraft tycks 
regeringen inte vilja att hela Sverige ska leva.

Med anledning av detta vill jag fråga klimat- och miljöminister Annika 
Strandhäll:

 

Avser regeringen att fortsätta verka för utbyggnad av storskalig vindkraft på 
landsbygden?

………………………………………

Cassandra Sundin (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-17
Besvaras senast
2022-03-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


